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Beantwoord op  

Partij SGP 

Onderwerp Trouwlocatie Kasteel Neerijnen 

 

Op donderdag 4 april heeft de Gelderlander een artikel geplaatst over het (nog) niet 

beschikbaar zijn van het Kasteel Neerijen als trouwlocatie. Kasteel Neerijnen is voor een 

groot deel van de gemeente, maar ook daar buiten altijd een geliefde locatie geweest en al 

lange tijd niet beschikbaar. In het verleden heeft de SGP daar ook vragen over gesteld. Het 

artikel roept wederom een aantal vragen op: 

Vraag 1 

Wat is er nodig om het kasteel spoedig (binnen een maand) beschikbaar te stellen als 

trouwlocatie? 

Vraag 2 

Hoe is contractueel de beschikbaarheid als trouwlocatie geregeld? 

Vraag 3 

Wat is de visie van het college/ de wethouder op de gemelde moeilijke communicatie en het 

ontbreken van antwoorden op mails etc? 

Vraag 4 

Is er een volledige vergunningsaanvraag ingediend en zo niet, wat is er gedaan om samen 

met de exploitant die op te stellen? 
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